
Zápis č. 7/19 

z jednání Závodního výboru ZOOS DP-ED 
ze dne 21. 5. 2019 

 

 

 

1. Kontrola zápisu č. 6/19 

- bez připomínek 

 

2. Jednání s PÚ 

- prezentace firmy Hamé, nabídka chlazené stravy, bude vybráno 15 míst na zkoušku, 

- od Magistrátu hl. m. Prahy přislíbeno navýšení mzdových prostředků cca o 5%, které 

budou rozděleny do výkonnostních odměn a do příplatku „podle délky dosažené odborné 

praxe v DP“,  

- byla podána informace o odvolání bezpečnostního ředitele, zástupce Mgr. Bříza – podal 

výpověď, pokud nebude vybrán nový BŘ bude zastupovat Mgr. Šimon, 

- schválena cílová odměna pro metro.  

 

3. Informace z jednání s vedením JPT  

- bude zpracována studie o rekonstrukci Vozovny Strašnice – výměna kolejiště + oprava 

Depa, výpravna bude přestěhována do obytné budovy,  

- střídací místnost ve smyčce Braník bude upravena a přibyde automat na občerstvení, 

- při výměně řidičského průkazu na řízení TRAM je nutné nahlásit svému nadřízenému 

nové číslo průkazu, poté zaměstnanec dostane ve mzdě 300 Kč, bude řešeno periodicky, 

- ve Vozovně Vokovice bude zajištěno 12 nových parkovacích míst, 

- přes léto všechny noční linky TRAM budou umístěny v ÚD, 

- od 20. 5. 2019 bude zajištěno 40 parkovacích míst pro řidiče TRAM Vozovny Hloubětín 

uvnitř areálu ÚD, parkování bude umožněno pouze v pracovní době řidiče, 

- proběhlo kontrolní měření vody ve Vozovně Hloubětín na přítomnost bakterie Legionella 

-  negativní výsledek,  

- při výluce Barrandov bude upřednostňováno obsazení směn pracovníky bydlícími v této 

lokalitě + brigádníky,  

- od 23.4. 2019 bude spuštěn předprodej jízdného v TRAM pomocí tzv, tzn. E-ticketingu.  

 

4. Informace od p. Kaprálka JSVT 

- Výluka Barrandov – Smíchovské nádraží bude probíhat cca 2 měsíce, nepodařilo se 

vysoutěžit  zhotovitele na pracovní jámu ve smyčce Barrandov, do úseku Barrandov – 

Hlubočepy budou nasezeny vozy typu T6A5, opravu nasazených TRAM budou zajišťovat 

2 – 3 pracovníci Depa Motol, zázemí pro pracovníky Depa a řidiče TRAM bude zajištěno 

v UNIMO buňkách v oblasti přilehlé měnírny.  

- Dle nové doložené studie na Vozovnu Hloubětín hrozí její zřícení. Z tohoto důvodu je 

zkrácen termín jejího přestěhování. Úplné vystěhování vozovny Hloubětín musí 

proběhnout do 28. 6.2019. Zaměstnanci Depa budou provizorně přestěhováni do části 

domečku v Hostivaři. Domeček bude rozdělen na dvě části – v jedné části bude výpravna 

pro řidiče TRAM, v druhé části bude zázemí pro pracovníky Depa. Na nářadí a materiál 

budou zajištěny UNIMO buňky.  

 

5. Informace PEK 

- Jednání proběhne 14. 6. 2019, informace z předešlého jednání budou podány 18. 6. 2019. 

 

6. Informace PK (TEK) 

- Žádné nové informace. 

 



7. Informace z komise BOZP 

-  Všechny úrazy byly odškodněny 100%. 
              

8. Různé:   

- automobil ZV – schválena nabídka k prodeji, bude nabídnuto obálkovou metodou 

členům naší OO, 

- informace k www stránkám – postupně aktualizovány, návrhy vítány, veškeré 

kontakty jsou již aktualizovány,  

- změna termínu konání ZV – příští jednání se bude konat 18. 6. 2019,  

- sociální výpomoc / právní – nebyly předneseny žádné požadavky. 
 

Pověřený člen Úkol Termín splnění 

Novák Jaromír Komise BOZP  31. 5. 2019 

Polák/zástupce Provozní komise PEK 14. 6. 2019 

Jinda Jiří 
Dořeší důchodce v dílenském výboru Pankrác, 
informaci předá předseda DV Pankrác 

18. 6. 2019 

 

 

Příští jednání ZV se koná dne 18. 6. 2019 

od 13:00 hod. ve vozovně Žižkov 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: 

Anežka Kleprlíková 

Roman Slanina 


